



UPU | UNIVERSAL  
POSTAL  
UNION

Информационно-справочный центр  
София 1000, ул. Димитър Благоев 16А, тел. 02 9409, 568; 662; 663  
Reg. №. 31-01-9/240321 Дата

UPU International Bureau  
Weltpoststrasse 4  
3015 BERNE  
SWITZERLAND  
T +41 31 350 31 11  
F +41 31 350 31 10  
www.upu.int

Contact: Ms Rasyidah L. Abdoerrachman  
rasyidah.abdoerrachman@upu.int

To: Union member countries  
Supervisory authorities  
Regulators  
For information to:  
Designated operators  
Restricted unions

Berne, 17 March 2021

**Reference:** 5422(DRH)1015  
**Subject:** Call for applications – Professional non-core post

Dear Sir/Madam,

This is to inform Union member countries that the following non-core post is to be filled at the UPU International Bureau on a fixed-term basis:

Remuneration Development Expert, grade P 2 (non-core), Policy, Regulation and Markets Directorate

The vacancy notice is available on the UPU website ([www.upu.int/en/Universal-Postal-Union/Careers](http://www.upu.int/en/Universal-Postal-Union/Careers)).

*Applications*

Union member countries are kindly asked to circulate this call for applications as promptly as possible among officials whose applications might qualify for consideration. In this regard, countries are invited to submit only those applications that satisfy the requirements of the vacant post.

The paramount consideration in the recruitment of staff for the UPU is the need to ensure the highest standards of efficiency, competency and integrity. Due regard is also paid to the importance of recruiting staff on a wide geographical basis.

*Form to be completed*

Applicants wishing to be considered are asked to complete the official application form and apply via the UPU's e-Recruit system ([erecruit.upu.int](http://erecruit.upu.int)). The application must be accompanied by an official authorization from the head of the appropriate authority submitting the application. This authorization, signed and dated, should be e-mailed to [erecruit@upu.int](mailto:erecruit@upu.int) by **22 April 2021**.

Yours faithfully,

*На основание §1, т.1 от ДР на ЗЗД*

Bishar A. Hussein  
Director General



UPU | UNION  
POSTALE  
UNIVERSELLE

**Bureau international**

Weltpoststrasse 4  
3015 BERNE  
SUISSE

T +41 31 350 31 11  
F +41 31 350 31 10  
www.upu.int

Contact: Rasyidah L. Abdoerrachman  
rasyidah.abdoerrachman@upu.int

- Aux autorités de supervision et de régulation des Pays-membres de l'Union

Pour information:

- Aux opérateurs désignés
- Aux Unions restreintes

Berne, le 17 mars 2021

**Référence:** 5422(DRH.APAS)1015

**Objet:** appel de candidatures – Poste professionnel non cadre

Madame, Monsieur,

J'ai l'honneur d'informer les Pays-membres de l'Union que le poste non cadre ci-après est à pourvoir au Bureau international de l'UPU pour une durée déterminée:

Expert «Développement de la rémunération» (grade P 2, non cadre)  
Direction des politiques, de la régulation et des marchés

L'avis de vacance de poste est consultable sur le site Web de l'UPU (<https://www.upu.int/fr/Union-postale-universelle/Emplois>).

*Candidatures*

Les Pays-membres de l'Union sont invités à diffuser cet appel de candidatures dans les meilleurs délais auprès des fonctionnaires dont la candidature pourrait être prise en considération. À cet égard, les pays sont priés de ne présenter que des candidatures répondant aux critères spécifiés dans l'avis de vacance de poste.

Lors du recrutement du personnel pour l'UPU, l'accent est mis avant tout sur les plus hautes qualités d'efficacité, de compétence et d'intégrité. En outre, il est dûment tenu compte de l'importance de recruter le personnel en fonction d'une large représentation géographique.

*Formule à remplir*

Les personnes souhaitant postuler sont priées de remplir la formule officielle de candidature et de soumettre leur candidature via le système de recrutement en ligne de l'UPU ([erecruit.upu.int](http://erecruit.upu.int)). La candidature doit être accompagnée d'un document attestant qu'elle est autorisée officiellement par le responsable de l'autorité compétente soumettant la candidature. Cette autorisation, signée et datée, doit être transmise par courrier électronique ([erecruit@upu.int](mailto:erecruit@upu.int)) **le 22 avril 2021 au plus tard**.

Veuillez agréer, Madame, Monsieur, l'assurance de ma haute considération.

Le Directeur général,

*На основание §1, т.1 от ДР на 33ЛД*

Bishar A. Hussein